

# 2017年臺灣公共行政與公共事務系所聯合會年會 暨國際學術研討會—公共行政的創新與改革

時間:2017年6月2日、6月3日

地點:義大皇家酒店(高雄市大樹區學城路一段153號)



## Keynote Speaker(主講嘉賓)



### 美洲

#### ASPA

**Janice Lachance**(President, American Society for Public Administration)

**Kuotsai Tom Liou**(Past President, American Society for Public Administration)

#### NASPAA

**Frances Berry** (Past President, Network of Schools of Public Policy, Affairs, and Administration)

### 東北亞

#### PPSAJ

**Tatsuro Niikawa**(Immediate Past President, Public Policy Studies Association, Japan)

#### KAPA

**Kang Je Sang**(President-elect, Korea Association of Public Administration)

### 歐洲

#### NISPACEE

**Juraj Nemec**(President, The Network of Institutes and Schools of Public Administration in Central and Eastern Europe)

#### IASIA

**Michiel S de Vries**(Immediate Past President, International Association of Schools and Institutes of Administration)

#### TI

**Adam Foldes**(Advocacy Advisor at Transparency International Conventions Unit)

### 紐西蘭

#### Victoria University of Wellington

**Evan Michael Berman**(Professor, Public Management & Director of Internationalisation School of Government, Victoria University of Wellington, New Zealand)

### 新南向

#### PSPA

**Alex B. Brillantes, Jr.** (Immediate Past President, Philippine Society for Public Administration)

#### NAPA

**Le Thi Van Hanh**(Vice President, National Academy of Public Administration of The Socialist Republic of Vietnam)

#### PAST

**Supachai Yavaprabhas**(President, Public Administration Association of Thailand)

#### NIPA

**Sri Hadiati Wk**(Prime Secretary, The National Institute of Public Administration of The Republic of Indonesia)

### 研討會主題:

1. 公共治理與政策革新
2. 跨域治理與府際關係
3. 永續發展與環境治理
4. 政府組織與文官制度
5. 第三部門與公民社會
6. 國防廉政與防貪機制

### 政府實務論壇:

1. 「新南向政策」政府實務論壇
2. 「五加二產業政策」政府實務論壇
3. 「國防廉政」政府實務論壇

主辦單位:台灣公共行政與公共事務系所聯合會、義守大學公共政策與管理學系

合辦單位:行政院人事行政總處地方行政研習中心、中華跨域管理教育基金會

協辦單位:國防部、高雄市政府、電子治理研究中心、台灣透明組織、高雄市經濟發展協會

贊助單位:考試院、科技部、台灣民主基金會、一功營造、三發地產、上曜開發科技、友友建設、加高電子、正崴集團、可寧衛、有益鋼鐵、欣巴巴事業、欣高石油氣、欣雄天然氣、長興材料工業、皇苑建設、高良實業、崑庭建設、隆大營建事業、華友聯建設、勝德國際研發、翰陽科技工程、慈陽科技工業、義聯集團、精華光學、誼林交通事業、慶旺建設、運錫鋼鐵、寶捷實業

研討會報名表單:

<https://goo.gl/forms/0kzrVj01tJU1B4bj11>

TASPAA 官方網站:

<http://taspaa.org/>

聯絡人員:劉鴻陞會長、蔡岱庭執行秘書

聯絡電話:(07)6577711 轉 5866、0971570201

E-Mail: hcliu@isu.edu.tw、chibang1020@gmail.com